
Referat - for Kollegierådsmøde  

9/11 – 19:30 

1. Fremmødte 

- Sebastian 3228 

- Joachim 1036 

- Christina 3128 

- David 1033 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- Anders 3226 

 

2. gæster 

- Ingen.  

 

3. Lukkede punkter 

- LUKKET 

 

4. Godkendelse af seneste referat 

- Referatet er godkendt. 

 

5. post, mail og facebook.  

- 1062 har udbrud af Corona, portnerne er adviseret og har lukket køkkenet af.   

 

6. Nyt siden sidst 

- Der har været flere episoder med hærværk mod biler på parkeringspladserne. Efter diskussion i 
Rådet er vi nået frem til:  

- Vi vil, om muligt, undgå at opsætte overvågning, men hvis situationen fortsætter kan det blive 
nødvendigt. Reglerne for at opsætte TV-overvågning er strikse, men med politiets tilladelse bør det 
være muligt. I første omgang forsøger vi at finde ud af om kollegianerne ved noget, har set noget 
eller har andre løsningsforslag.  

Opslag omkring hærværks situationen med løsningsforslag og åbne en stikker linie, så vi 
forhåbentligt kan finde ud af hvad der sker med det.  Alternativt må vi se på at opsætte TV-
overvågning, og få søgt Politiets tilladelse hertil.  



Amanda laver et opslag. 

 

7. Konto update og andet fra kassereren 

- 450.000 på kontoen, der er overført køkkenpenge for november.  

- Overskuddet kommer som en konsekvens af at bla. Fødselsdagen ikke er afholdt samt nedgang i 
aktiviteten i udvalgene.  

- på generalforsamlingen skal vi tage stilling til hvad der skal ske med overskydende midler.  

 

8. Motionsrum 

- Motionsrummene kan godt være åbne efter gældende retningslinier. Hvis der opstår problemer med 
opretholdelse af retningslinier kan lukning komme på tale.  

- Hvis der kommer gentagne brud på retningslinierne risikerer rummene at lukke helt.   

 

9. TV pakker 

- Sebastian har været i kontakt med Yousee. Den nuværende aftale er meget fordelagtig og kan ikke 
genforhandles på lignende vilkår. Ved kontakt med Yousee kan aftalen opsiges på værelset.  

- Sebastian taler med Yousee og får detaljer på plads til næste gang og tager kontakt til GPM ved 
Kristiansdal for at finde ud af hvad der skal ske fremad.  

- P.T. er der modstridende oplysninger omkring hvad vi kan, må og får af tilbud. Vi kan derfor ikke 
komme videre med en beslutning før dette er afklaret.  

- Næste gang bør vi have alle tilgængelige oplysninger og kan forberede en beslutning.  

 

10. Generalforsamling 

- NY DATO er onsdag d. 10. Februar 2021 klokken 19. Dagsorden og detaljer følger senere.  

- Fødselsdagsudvalget fortsætter som udgangspunkt.  

- Dagsordenen fortsætter vi med at lave klar så småt.  

 

11. Punkter til næste gang: 

- TV pakker.  

 

11. Planlægning af næste møde 

- 23/11 klokken 19:30 

 



- 12. booking af lokaler 

- Martin booker lokaler.  

 

13. eventuelt 

-  


